
 

 

 :השתתפות שחקני פרויקט המחוננים בגמר אליפות הארץ(1        

 נתקבלה בקשה לדון בעליה של משתתפי פרויקט המחוננים בגמר אליפות הארץ ללא צורך לשחק במוקדמות 

 ודיווח של  מר מיכאל קלינבורג וכן המלצה של קפטן נבחרת הנוער עדהוהנושא הועלה בואליפות הארץ ,

 ט הינם צמרת ,הועדה אכן מסכימה שמשתתפי הפרויק בנושא והמלצתו יןיינשטימר שאול ו סמנכ"ל האיגוד

 יו"ר ועדת המחוננים מר ידעאל סטפק והם מחויבים לשחק  שחקני הנוער בארץ שנבחרו בקפידה על ידי 

 באליפות הארץ ולכן הועדה הסכימה להיענות בחיוב לבקשה.

            

 : רף העליה האוטומטית לגמר אליפות הארץ לילדים ונוער(  2          

 הועדה  שה להשאיר את רף מד הכושר של עליה אוטומטית לגמר כפי שהיה בשנה שעברה,נתקבלה בק               

 והחליטה להיענות לבקשה מכיוון שהשנה לא נערכו תחרויות עקב משבר הקורונה העולמי ולא דנה בנושא                

 גם המלצה חיובית של קפטן נבחרת  נתקבלה היתה אפשרות לשחקנים לשחק בתחרויות לצרכי דירוג,               

 ן .ינשטייהנוער מר מיכאל קלינבורג וסמנכ"ל האיגוד מר שאול וי               

 

 משה קציר בברכה,

 יו"ר ועדת הנוער

 איגוד השחמט

             

     

 פרוטוקול ישיבת ועדת הנוער האיגוד הישראלי לשחמט 

 עליה לגמר אליפות הארץ: דיוןל יםנושא

 מוקדמות אליפות ישראל לנוער.                     
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 : ההחלטות התקבלו ברוב מוחלט של קולות.תוצאות הדיון


